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Írásbeli választ igénylő' kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mit kíván tenni a tanyákon élők közbiztonságának javítása érdekében? ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Draskovics Tibo r
igazságügyi és rendészeti miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

A vidéken élők egyre kevésbé érzik magukat biztonságban . A településeken belül, de fő leg a
tanyavilágban már nem csak a személyes bíztonságuk, értéktárgyaik, hanem a
termelőeszközeik, állatállományuk, terményeik vannak veszélyben .

Hihetetlen, de sok tanyán élő azért hagy fel az önellátásra való mezőgazdasági
termeléssel, mert még a betakarítási időszak előtt ellopják azt .

A rendőri jelenlét manapság már a falvakban is vágyálom . A tanyák felügyelete
teljesen hiányzik . Az ott élő adófizetők, nyugdíjasok azonban joggal várják el, hogy számukra
is biztosított legyen a közbiztonság.

Ezért kérdem tehát, hogy mit kíván tenni a tanyákon él ők közbiztonságának javítás a
érdekében?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2008 . december 19 .
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